
  

 

Katrineholms Scoutkår 

Protokoll 

Styrelsemöte 

2023-05-11 

________________________________________________________________________ 

Närvarande: Sigge Tolbäcken Eliasson, Lena Wieselgren, Åsa Tolbäcken, Anette Magnussen, 
Karin Lindblad Augustsson, Andreas Johansson, Robban Sandberg, Martin Eriksson 

 

1. Dagordningen 

• Dagordning godkändes. 

2. Föregående protokoll 

Styrelseprotokoll från 2023-04-13 lades till handlingarna.  

• Kårhalsdukarna är beställda och uppsydda och befinner sig nu på tryckeriet.  
• Förslaget om ett system för att köpa in och sälja begagnade scoutskjortor kvarstår till 

nästa styrelsemöte. 
• Stekhäll ännu inte beställd då det krävdes betalkort. Lena beställer istället för Andreas. 

 

3. Skrivelser 

• Scouternas nyhetsbrev 2023-04-20 där bl.a. alla medlemmar får en chans att tycka till om 
scouternas program. 

• Scouterna. Informationsbrev till kår- och distriktsordföranden. 
• Volontärbyrån. Vi är inte intresserad. 
• Utvecklingskonsulenten till ordförande om förändringar inför höstens rekryteringsveckor. 

Scouterna saknar resurser till att besöka alla kårer som vill ha besök och prioriterar 
nystartad verksamhet. De kommer trots det att bistå med det material vi önskar som t.ex. 
broschyrer och presentationer. 
 

4. Ekonomi 

• Det ser bra ut. 
• Faluhajken: Kostnaden justeras till 8515:-. 



• Skidkvällen i Spökbacken: Kostnaden justeras till 9390:-. Styrelsen kommer att utvärdera 
denna aktivitet inför kommande vinter på grund av den ökade kostnaden. 

• Milersättningen för när man använder egen bil under kåraktiviteter har inte justerats på 
länge. 

Beslutades att justera nivån för milersättning till att följa Skatteverkets nivåer, för närvarande 25:-
/mil. 

 

5. Aktuellt från avdelningarna.  

• Rävungarna: 18 på listan. En på väg in. Hade vandring i samband med St Georg. Börjar 
med veckomöten vid stugan v.20. 

• Björnungarna: 18 på listan. Hade vandring i samband med St Georg. Började med 
veckomöten vid stugan denna vecka. 

• Skogstrollen: 13 på listan. Något lägre närvaro, 8-10 varje gång. Börjar vid stugan v.20. 
• Skogsrövarna: 12 på listan. En ny scout på väg in. Började med veckomöten vid stugan 

denna vecka. 
• Rovfåglarna: 27 på listan. Började med veckomöten vid stugan denna vecka. 
• Knappast: 35 på listan, ca.25 aktiva, 15-18 på veckomötena sedan förra styrelsemötet. Har 

haft kräftskiva. Kommer att ha några möten vid stugan innan sommaren. 
• Familjescouterna: 34 på listan. 4-8 familjer varje gång. Svårt att få någon att hålla i mötena 

men Anders W. har alltid något i reserv. Ett möte har ställs in p.g.a för få deltagare. 
 

6. Medlemsläget.  

• Antal registrerade medlemmar: 260 och 6 på listan. 
 

7. Scoutgården, Scoutstugan och material 

Beslutades att anta offert från Vedfabriken AB om tvätt och impregnering av samtliga tre tak vid 
Scoutgården. Se bilaga. 

Beslutades att kostnaden på 43750:- ska tas från fastighetsfonden. 

 

 

8. Genomförda aktiviteter 

• Arbetsdag vid Scoutstugan 16/4. Mycket blev gjort trots brist i kommunikationen om 
vem som skulle agera ”arbetsledare”. Synpunkt framfördes under dagen att ingen från 
styrelsen deltog i arbetet. 

• St Georg 23/4. Lyckat arrangemang, fint väder ca.130 scouter med anhöriga tågade till 
Gatstuberg. Efteråt serverades korv och kaffe på Scoutgården. 

o Scouternas förtjänsttecken i brons delades ut till Jenny Andersson. 
o Scouternas förtjänsttecken i silver delades ut till Åsa Tolbäcken. 



o Ett antal jubilarer som fyller jämt under 2023 mottog varsin fotogenlykta. Börje 
G, Lennart Ö, Robban S, Helena K, Anna-Karin A, Mats O och Victoria D. 

• Valborg 30/4. Kårens fackeltåg från Scoutgården till Djulö utgjorde en del av 
kommunens arrangemang. Vår del gick mycket bra men vi kommer att lämna feedback 
till kommunen om synpunkter på tidsplaneringen vid Djulö och lämna några förslag på 
bättre samordning inför kommande år. Åsa ordnar det. 

• DM 6-7/5 i Årbyskogarna utanför Eskilstuna. Ett bra organiserat arrangemang men då 
det uppstod väldigt lång väntan för Spårarscouterna lämnar vi feedback med önskemål 
om en bättre samordning gällande tidsåtgången. 

o Katrineholm deltog med två Spårarpatruller, en Upptäckarpatrull och två 
Äventyrarpatruller.  

o Kåren ansvarade också för två kontroller på Upptäckarnas spår. 

 

9. Kommande aktiviteter 

• Kårhajk 3-4/6 
o Ingen mer återkoppling från planeringsgruppen men det går bra. 
o Inbjudan utdelad på samtliga avdelningar 
o Det behövs funktionärer till spåret. 
o Diskussioner i styrelsen om omfattningen av brouppgifter under hajken. 
o De som kommer att ansvara för en brouppgift på ca.2 timmar under söndagen är 

de som ska ta emot nya scouter. 
o Martin återkopplar om spåret så planeringen av brouppgifterna inte krockar för 

mycket med det som sker under på spåret. 
• Ledaraktivitet på Ericsberg 5/6.  

Beslutades att kåren bjuder på fika efteråt. Andreas och Åsa ordnar det. 

• Nationaldagen 6/6.  
o Förfrågan har inkommit från Plus Katrineholm om hissning av flaggorna och 

marsch (?). Sigge svarar och ber om ett förtydligande och säger att vi ställer upp. 
o Om vi får hålla i en aktivitet under dagen i Stadsparken ansvarar Andreas för den. 

• Om det inkommer en inbjudan till att ha en aktivitet på Barnens dag under 
Katrineholmsveckan tackar vi ja. 

• Drygt tio äventyrare och fyra ledare är anmälda till läger på Vässarö. De åker buss 
tillsammans med Vadsbro- Blacksta scoutkår. 

 

10. Inför höstterminen 

• Höstplanering söndag 20/8 kl. 10:00 
• Ledarläget inför hösten just nu: 

o Rävungarna: Martin, Maria, Otilia, Ellen 
o Björnungarna: Anette, Frederik, Fredrik, Colin, Tyra 
o Skogstrollen: Ulrika, Robban och Åsa (alla tre under förutsättningen att det blir 

två grupper) 



o Skogsrövarna: Osäkert 
o Rovfåglarna: Mårten ny ansvarig 
o Knappast: Någon men exakt inte klart då båda Sigge och Martin börjar att känna 

sig gamla. 
o Familjescouterna: Anders W. kontaktperson. 

 

11. Övriga frågor 

• Sjukvårdsväskor. Konkreta förslag tas med till nästa styrelsemöte. Diskussion om för- 
och nackdelar med väska och plastlåda i förhållande till varandra. 

• Åsa frågade om avdelningen med Katrineholmsscouter som ska åka på WSJ, kan få låna 
kanoter och viss utrustning till sin förträff under Kristihimmelfärds helgen och det var 
ok. 

• Mats O. har föreslagit en höjning av priserna för kanotuthyrning. 

Beslutades att höja priserna för kanotuthyrning till 240:- per kanot och dag och 300:- per 
kanot och dygn.  

o Åsa återkopplar till Mats och meddelar Pelle så att priserna ändras på hemsidan. 

 

 

Sekreterare   Ordförande 

 

 

Åsa Tolbäcken  Sigge Tolbäcken Eliasson 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 


